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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE BARRI DE LA VALL 
D’HEBRON 25-05-2017 

 

DATA: Dijous, 25  de maig de 2017, a les 19:00 hores. 

LLOC: Escola Pau Casals. c/ Berruguete, 27  

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 
(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-
Guinardó) i Víctor Valls (conseller de Vall d’Hebron).  

-Grups polítics representats: 6. 

-Entitats representades: 0. 

-Veïnes i veins assistents: 15. 

 

Abans de fer referència als punts inclosos en l’ordre del dia, l’equip de govern, 
a petició de l’Associació de Veïns del Parc de la Vall d’Hebron, llegeix l’escrit 
remès per aquesta entitat, adreçat a veïnes, veïns i membres del Consell de 
Barri, en el qual expliquen els motius que els han portat a no assistir al Consell, 
considerant que tant la data com el lloc han estat imposats tot i sabent que el 
Vicepresident del Consell i President de l’Associació de Veïns no podria assistir 
per motius laborals, sense possibilitat d’haver negociat la data. L’equip de 
govern respon a l’escrit que el fet d’haver de quadrar agendes per a la 
celebració dels 12 Consells i les 11 Comissions de Govern preceptives en 
aquest Districte han provocat que aquest cop el Consell de Barri de Vall 
d’Hebron no es pugui fer en divendres com s’ha fet en les dues anteriors 
ocasions a petició de l’AVV. Pel que fa al canvi de lloc, ha estat motivat per la 
coincidència amb un acte previst mesos abans al Casal Can Travi, entenent 
també que el Consell de Barri es pot celebrar en qualsevol equipament públic.  

1. INFORMACIÓ I RETORN DE LES ACTUACIONS 
EFECTUADES I PROGRAMADES DES DEL DARRER 
CONSELL DE BARRI 

Informacions del Conseller Tècnic: 

1. Procés de modificació de les normes de participació ciutadana: es fa 
referència a l’aprovació inicial d’aquesta modificació, fruit d’un procés 
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força participatiu, amb el punt de partida en la feina realitzada el mandat 
passat i l’objectiu de reforçar la capacitat i l’accessibilitat de la ciutadania 
per a participar en els assumptes de caire municipal que els siguin 
d’interès. A mitjans de juny es convocarà una reunió específica per tal de 
parlar-ne amb més detall abans que finalitzi el procés d’al·legacions. 

Informacions del Gerent:  

1. Intervencions previstes de manteniment als jardins de Joan de Mena i 
entorn, així com en altres punts del barri, amb un pressupost previst de 
36.000,00€, amb la intenció d’executar-lo abans de l’estiu. 

2. Pont d’Harmonia/Pg. Vall d’Hebron, que ha estat vandalitzat, en què 
s’està treballant per a tornar-lo a pintar amb elements artístics. 

3. Campanya de civisme referent a la neteja, a nivell de ciutat, que compta 
amb 8 agents cívics al districte, durant tot aquest any, per tal de 
concienciar a la ciutadania en temes com la recollida dels excrements 
dels gossos, els mobles al carrer, l’ús dels contenidors, etc. 

Informacions de la Regidora: 

1. Punt d’Atenció Energètica (PAE): s’ubica un punt permanent d’atenció a 
la pobresa energètica en cada Districte. A Horta-Guinardó es situarà al 
carrer Llobregós núm. 107. 

2. Obres d’ajardinament de l’Av. Can Marcet: pressupost de gairebé 2 
milions d’euros, i amb un ampli consens amb les entitats del territori, que 
s’iniciarà a finals d’any. 

3. Usos de la Llosa del Pg. Vall d’Hebron: el mes de juny es faran trobades 
de debat per a tractar dels possibles usos. També s’informa que sota la 
llosa la Guàrdia Urbana s’està valorant la idoneïtat d’intal·lar-hi un punt 
d’educació viària infantil.  

Informacions del Conseller: 

1. Habitatge dotacional Can Travi: aprovat definitivament, el mes de juny 
s’inicia la contractació del projecte, que no s’executarà fins l’any 2018. 

2. Pl. Botticelli: després de suspendre’s la cessió a Mercadona en el 
mandat passat, s’ha acordat fer una nova licitació dels baixos 
comercials. També es faran arranjaments per tal de facilitar els usos ja 
consensuats amb les entitats: substitució de les pistes de petanca per 
bitlles, amb disponibilitat de magatzem i sanitaris, i arranjament del 
rocòdrom, quedant pendent consensuar els usos dels espais de 
magatzem. 

3. Nou institut, a demanda de la comunitat educativa, que es situarà a 
continuació de l’Escola Pau Casals, en el solar existent destinat a 
aparcament provisional, traslladant la qualificació de zona verda a la 
pastilla de Can Travi. 
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4. Reforma interior de l’Hospital de la Vall d’Hebron: atesa la demanda 
d’informació expressada en la Comissió de Seguiment del Consell de 
Barri, es farà una sessió específica.  

 

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 4 intervencions que 
consten en el quadre annex. . 

 
2. NOVA XARXA DE BUS 

L’equip de govern informa sobre la nova xarxa de bus i com afecta els busos 
que ara circulen pel barri: 

• V21 i H4 no es modifiquen. 
• V15: serà substituïda per la V17, que cobrirà el mateix recorregut en el 

barri. 
• V23:nova línia de Nova Icària a Mundet, pujant pel carrer Independència, 

Sant Pau, Cartagena, Plaça del Nen de la Rutlla i continuant amb el 
recorregut actual del 39. Es proposa debatre sobre on situar la parada 
d’origen i final. 

• V25: substitueix el bus 45, seguint el mateix recorregut fins arribar a la 
plaça Maragall, on girarà cap al barri del Poblenou per Navas de Tolosa.  

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 5 intervencions.  

 

3.TORN OBERT DE PARAULES 

Després del torn obert de paraules en cadascun dels punts tractats, no hi ha 
més intervencions pel que, sense més temes a tractar, la Regidora dóna per 
finalitzat el Consell a les 21:00 hores. 
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE BARRI DE LA FONT D’EN FARGUES  

Data: 25-05-2017 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 
ANA PÉREZ 1-Adoptar alguna mesura per evitar el risc dels vehicles en 

sortir dels guals dels aparcaments existents en l’edifici, atesa 
la manca de visibilitat dels vehicles que baixen per l’Av. Can 
Marcet. 
2-Brutícia existent en el pas soterrani que comunica amb la 
parada de Metro de Mundet. 

1-S’instal·larà un nou semàfor per sota 
d’Arquitecte Moragas que facilitarà la sortida dels 
vehicles dels guals quan el semàfor estigui en 
vermell, però es revisarà si es pot adoptar alguna 
altra mesura. 
2-Es revisarà. 

SOUAD MOUMEN 1-Informes que justifiquen la construcció d’un institut al barri 1-El Consorci d’Educació va fer l’estudi de la 
demanda existent en tota la zona, no només al 
barri de Vall d’Hebron, tenint en compte el 
nombre d’alumnes provinents de les escoles de 
primària en els dos darrers anys i la demanda de 
5 escoles de la zona en què els alumnes no van 
poder accedir als instituts propers. Es demanaran 
les dades al Consorci i se li enviaran. 

NÚRIA FONTOVA (sense full, però tenim 
correu electrònic) 
 

1-Actuacions previstes a la vorera del carrer Pare Mariana i a 
les escales posteriors de l’edifici del Pg. Vall d’Hebron 190. 
 
 
2-Proposa que el bus V23 pugi baixi per l’Av. Can Marcet. 
 

1-No està prevista aquesta actuació. Se li 
facilitarà l’informe tècnic de les actuacions de 
manteniment previstes al barri i es mirarà de 
penjar a la web del Districte. 
2-No pot pujar i baixar pel mateix carrer perquè 
no té on donar la volta per tornar a baixar. 
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VICTÒRIA (sense full) 1-Sol·licita que en el canvi de bancs previst al barri es puguin 
instal·lar bancs més alts, de 60 o 65 cms, atès que el seu 
marit té una malaltia muscular que li fa difícil poder-se 
aixecar dels bancs que es col·loquen habitualment.  

1-S’estudiarà la possibilitat d’instal·lar bancs més 
alts. 

MANEL BELLO 1-Sol·licita també els informes que justifiquen la construcció 
de l’institut, però considera que la demanda és del barri 
d’Horta i que en el solar d’aparcament s’hi ha de fer algun 
equipament però no l’institut. 
 
2-Habitatge dotacional: vol saber si havent baixat l’alçada es 
podran mantenir els 125 habitatges previstos. 
 
3-Proposa que el bus V23 circuli pel carrer Jorge Manrique, 
considera que el carrer Berruguete no és adequat i que cal 
poder arribar al CAP Sant Rafael i la connexió amb el barri 
d’Horta. 
 
 
 
4-Es queixa que l’AAVV Parc de la Vall d’Hebron no participa 
en les reunions sobre el bus de barri. 

1-S’enviaran els informes, però la Plataforma 
Horta-Institut el demanava al barri de la Clota, 
però l’estudi s’ha fet als barris de la Clota, Vall 
d’Hebron i Horta.  
 
2-Quan es disposi del projecte es podrà 
contrastar. 
 
3-No es pot solapar amb el V21, que ja circula pel 
carrer Jorge Manrique, perquè les línies de bus 
verticals estan pensades per a cobrir carrers 
diferents, i que el debat es centra en el carrer 
Berruguete o en l’Av. Can Marcet. La connexió 
amb el CAP Sant Rafael s’estudiarà amb el 
desdoblament del bus de barri 185 en dos. 
4-S’estan fent reunions per fases, una primera 
reunió amb les entitats dels barris que 
actualment disposen del bus de barri (Sant Genís i 
Montbau), i una segona reunió prevista en què 
s’incorporarà a les entitats de la resta de barris 
(Vall d’Hebron, la Clota i Font del Gos). 

 
OSCAR LLORCA (sense full però tenim 
correu electrònic) 

1-Nous usos dels baixos comercials i terminis. 
 
 

1-Se’l convida a participar en la reunió prevista a 
mitjans de juny amb la Plataforma Salvem 
Botticelli, l’Associació de Veïns, els propietaris 
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2-Planteja que el V25 substituirà el bus 45 deixant de passar 
pel barri de Gràcia. 

dels habitatges afectats, etc, on es disposarà de 
més informació. 
2-El nou concepte de xarxa vol ordenar els 
recorreguts, per tal de facilitar temps de trajecte 
tot i haver de fer algun intercanvi de línia. 

RAMON PUIG (sense full però tenim 
correu electrònic) 

1-Planteja utilitzar més el túnnel de la Rovira per al pas dels 
busos, i es queixa de les baixes freqüències de pas. 

1-S’està d’acord en utilitzar el túnnel, i les 
freqüències de pas es milloraran un cop estigui 
implantada tota la nova xarxa. 

ESTEVA 1-Demana més parades d’autobús amb la informació del 
temps d’espera. 

1-S’incrementarà el nombre de pantalles amb la 
informació, que també és accessible a través 
d’aplicacions de mòbil. L’objectiu és que el 80% 
dels viatgers (no de les parades) puguin tenir la 
informació. 
 

JOSEP MARTÍNEZ 1-Demana connexió de bus amb l’Hospital de la Vall d’Hebron 
i considera que els intercanvis no són còmodes per a la gent 
gran. 

1-La connexió amb l’Hospital es vol estudiar amb 
el desdoblament del bus de barri 185. 

 


